
\   НА ЧАЕС 
ОПТИМІСТИЧНО дивляться 

НА ПЕРСПЕКТИВИ 
БУДІВНИЦТВА

Недавно у Славутичі відбулася 
робоча зустріч найбільших 
вітчизняних будівельних компаній 
та проектних інститутів, щоб 
розглянути перспективи 
будівництва кількох важливих 
об'єктів, зокрема сховища 
відпрацьованого ядерного палива 
(СВЯП-2) і нового безпечного 
конфайнменту (НБК). Ініціатором 
і організатором зустрічі 
виступило державне 
спеціалізоване підприємство 
"Чорнобильська А ЕС ".

Мета даного заходу, -  за словами 
генерального директора ДСП ЧАЕС 
Ігоря Грамоткіна, -  максимально пов
но й широко проінформувати потен
ційних субпідрядників про плановані 
роботи. "Отримання такої інформації 
з перших вуст (безпосередньо від 
Замовника), -  зауважив, коментуючи 
подію, Ігор Грамоткін, -  дозволило 
учасникам оцінити можливість своєї 
участі в будівництві, нового безпечно
го конфайнменту й "сухого" сховища 
відпрацьованого ядерного палива та 
інших проектах на промисловому 
майданчику Ч АЕС". 

На зустріч прибуло понад 25 най
більших будівельних компаній і про
ектних інститутів, що працюють в Ук
раїні.: Серед них ”Укренергобуд", 
"Спецбудмонтаж", корпорація "Укр
енергобуд", "Укратоменергобуд", Пів- 
дентеплоенергомонтаж", "Інженерні 
системи" та інші провідні в галузі 
промислового будівництва підприєм
ства. Плани, обсяги робіт до 2013 
року, особливості майбутнього буді
вельного майданчика та вимоги до 
підрядників, а також найдокладн іш а 
інформація про компанії "Н оварка" і 
"Холтек", що реалізують проекти 
будівництва Н БК  і СВЯП-2, -  все це 
було презентовано гостям зустрічі її 
організаторами. У свою чергу, серед 
запрошених, компанія "Casagrahde" і 
ВАТ "Мостобуд" також підготували 
презентації своєї діяльності, в ході 
яких заявили про власну готовність 
взятії участь у майбутніх тендерах на 
виконання проектів. У цілому зу
стріч у Славутичі," на тлі економічної 
кризи, що розвивається в Україні, 
виявилася конструктивною й оптимі
стичною. Проекти, що розгортаються 
на Чорнобильській АЕС -  це стабіль
ні й оплачувані робочі місця для со
тень українців, що є дуже важливим 
аспектом у такий непростий для на
шого, суспільства час. 

Раїса ШАПОВАЛ


